

Q et R #32

Question #32

We would like to apply for the Innovation, Social Innovation and Social Financing Training RFP but I see that you require both English and French fluency. We have a program that could absolutely and effectively meet your needs, but we are wondering if there is any flexibility in the requirement as our team is based in the U.S. and is English speaking only.

Answer #32

There would need to be one member of the team who is fluently bilingual. Please also see Question 1.

Question # 32

Nous aimerions postuler à la demande de propositions de formation pour l'innovation, l'innovation sociale et le financement social, mais je vois que vous avez besoin de parler couramment l'anglais et le français. Nous avons un programme qui pourrait répondre de manière absolue et efficace à vos besoins, mais nous nous demandons s'il existe une flexibilité dans les exigences, car notre équipe est basée aux États-Unis et parle uniquement anglais.

Réponse #32

Un membre de l'équipe doit être couramment bilingue. Veuillez également vous reporter à la question 1.